
Referat ordinært bestyrelsesmøde, zoom, d 18-09-2024
Fremmødte: 

• Kirsten Petersen (formand) tilstede

• Dorthe Brynningsen (bestyrelses medlem og kasser) tilstede

• Maja Hulstrøm (bestyrelses medlem) tilstede

• Ida Friborg (suppleant efter generalforsamlingen 2024) fraværende 

Dagsorden: 

• kommentar til referart og godkendelse. - ingen kommentar og godkendt

• dansk angora dag 

◦ skal de tilmelde sig ? Ja hvis man ønsker sig frokost eller en kassebedømmelse melder 
man sig til via midt og vestsjællands kaninavler forening. Arrengemenet hedder 
kassebedømmelse mellem broerne. Via facebook vil en tilkendegivelse af om man 
kommer være dejligt men ikke et krav. Hvis man ønsker sin kanin vurderet af en 
dommer koster 55kr som indbetales på dagen til Dansk angora, kontant eller mobile pay.
Pengene går ind i foreningen og til dommeren hvis denne kræver det. 

◦ Spinde traf kl 10 – 16 afbrudt af vurderinger af kaniner og mini workshop når det passer 
dommeren. Mini workshop består af at vi sammenligner dommerens udtalelser, 
sammenligner kaniner, reflekterer og snakker sammen. 

◦ vurdering af kaniner der ikke er i foreningen er efter den officielle kassebedømmelse er 
overstået og da vi ikke ved hvor mange kaniner der er så er tidspunketet ukendt. Erfaring
siger dog at det er efter kl 11. 

◦ hvis Midt og vestsjælland skal kontaktes så er det på mail til allan. Allan@mvkaniner.dk

◦ Kirsten oprettter en begivenhed på facebook på dansk angora side, sjællandske spindere 
og os med angorakaniner. Se mere på Mvkaniners side 
https://mvkaniner.dk/event/kassebedoemmelse-10/ eller deres facebook side. 

◦ Dorthe slår den op i dansk angoras messenger tråd. 

◦ Dorthe står for at modtage tilmeldinger fra ikke kaninavlere medlemmer. Sidate 
tilmelding er d. 28/9 jævnfør mv kaniners deadline. 

• Gennemgang af punkter fra sidste referart.

• Nye sponsorer opdatering

◦ kirsten har fået afslag fra skytten. Dorthe mangler at spørge maxi zoo. Maja arbejder 
videre med Danish agro. Ida har fået afslag fra land og fritid i tølløse

• indlæg til blad – maja  tag dig sammen og få det lavet

◦ miriam og lars. Indlæg skal skrives. Jeg laver to afsnit. Sendes til gennemlæsnig inden 
det sendes ind. 

• bedømmelse ved LU – mangler, kirsten følger op 

◦ Kirsten skriver til dommerudvalget med bekymringen fra en henvendelse. Samt om et 
ønske fra Dansk Angora om at få kravet om 75% kanin i garnet sat ned til et mere 

https://mvkaniner.dk/event/kassebedoemmelse-10/


realistisk 50%. Vi mener at det giver mere styrke, bedre form i produkterne, og afspejler 
den måde de fleste spinderier, og håndspindere blander deres angora. 

•

◦ Dokument med liste over hvem der har modtaget støtte skal laves. Maja laver listen fin 
og i pdf sender til kirsten som offentliggør den på hjemmesiden. 

• Næste møde. Mandag d 11/11/2024 kl. 19:30 via zoom dorhte sender links ud nogle dage 
før. 
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